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Det behövs en ny skola i Mariehäll 

Svar på skrivelse från Lotta Edholm m.fl. (L), Cecilia Brinck m.fl. (M), 
John Kåberg (C) samt Christian Carlsson (KD) 

 
Beslut 

Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

till som svar på skrivelsen. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

9 januari 2017, dnr 1.1.3-9577/2016. 

 

I en skrivelse från Lotta Edholm m.fl. (L), Cecilia Brinck m.fl. 

(M), John Kåberg (C) samt Christian Carlsson (KD) ställs ett 

antal frågor med anledning av skolsituationen i Mariehäll. 

Frågorna ställs dels med tanke på att kapacitet saknas i 

Mariehällsskolan från höstterminen 2018 och dels med tanke på 

att stadsbyggnadsnämnden fortsätter att fatta beslut om 

nybyggnationer trots att skolfrågan ännu inte är löst. Två 

specifika platser tas upp som förslag på fastigheter att bygga 

skola på. Den ena platsen tittar förvaltningen redan på för detta 

ändamål, medan den andra av olika skäl inte är lämplig. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning 

i samverkan med grundskoleavdelningen samt 

exploateringskontoret. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

till som svar på skrivelsen. 

 
Yrkande 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag. 

 

Vice ordföranden Lotta Edholm (L), ledamoten Cecilia Brinck 

(M) och tjänstgörande ersättaren John Kåberg (C) framlade ett 

eget förslag till beslut och yrkade bifall för detta. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde yrkandena mot varandra och förklarade sig 

finna att nämnden beslutat i enlighet med hans yrkande. 
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Reservation 

Cecilia Brinck m.fl. (M), Lotta Edholm m.fl. (L) och John 

Kåberg (C) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för 

eget förslag: 

 

att  delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut. 

att  uppdra åt utbildningsförvaltningen att återkomma med 

vilka fastigheter i Mariehäll som är aktuella för 

byggandet av en ny skola. 

att  uppdra åt utbildningsförvaltningen att återkomma med 

vilka beslutstidpunkter som är aktuella för ovanstående 

fastigheter. 

att  därutöver anföra: 

 

Det är positivt att det förs diskussioner om Enigheten 25 och 26 

och att SISAB har fått i uppdrag att utreda möjligheten att bygga 

en permanent skola på fastigheten. Att avfärda alternativet 

Mariehäll 1:10 med hänvisning till att beredningen av 

bostadsbyggande var långt gången när kapacitetsbristen 

identifierades är svagt. Dels för att kapacitetsbristen har varit 

känd en längre tid, dels för att också tämligen långt gångna 

byggplaner självklart går att omvärdera om det finns ett stort 

behov av exempelvis förskolor, skolor eller andra offentliga 

verksamheter. 

 
Ersättaryttrande  

Christian Carlsson (KD) hänvisade till den gemensamma 

reservationen från Moderaterna, Liberalerna och Centerpartiet. 

 


